
Skolebestyrelsesmøde 2.december 2021 kl.17-19,  
Mødet foregår på Knudsøskolen 
kl. 19 får de voksne lidt at spise på Hotel Ry.  
Børnene får fri kl. 18.15. 
 
Deltagere: Bjarke, Kasper, Marie, Hans, Majbritt, Marianne, Susanne P., Susanne R. og Jette  
Afbud: Karin, Anton 
 

1. Godkendelse af dagsorden – samt skribent til kort nyt 
Susanne skriver kort nyt 
 

 
2. Orientering og nyt fra skolen og børnehaven (10 min) 

Der har været indskrivningsmøde for kommende 0. klasses forældre. Der er 27 børn i vores 
distrikt. Målet er en klasse, hvilket det umiddelbart ser ud til. 
Der er julesamling som afholdes i salen, således at der kan holdes god afstand imellem 
klasserne. 
Der er aftalt kirkebesøg med præsten. Da incidenstallet er desværre stigende, derfor har vi 
en plan A og B. 
Fra tirsdag skal alle vise coronapas. Der er MED møde mandag omhandlende formen af 
dette. Der er testning helt ned til 1.klasse.  
Vi har slået et sygevikariat op. 
Hulen har sagt farvel til Marwa, som var i vikariat samt Sarah som var studerende. Vi har sat 
velkommen til vores nye pædagog Malene. 
 

3. Elevrådet (15 min) 
Der skal afholdes julepynts konkurrence, hvilken dør er flottest, som elevrådet står for. 
Hvis corona restriktioner rammer igen, vil elevrådet gerne foreslå rotationer, således alle får 
lov til at være i de lidt sjovere områder.  
Elevrådet har været rundt i klasserne og opfordre til at spare på papiret. Derfor har børnene 
fået et hæfte de kan tegne i 
 
 

4. Budget udkast (40 min) 
Jette gennemgår udkastet til budget for 2022. Vedhæftet som bilag. Herefter en drøftelse af 
udspil til prioriteringer med henblik på godkendelse med evt. tilføjelser. 
 
 

5. Ny skole (5 min) 
Orientering om status på proces omkring ny skole i forhold til pædagogisk program 
fremlægges.   
 

 
 

6. Coronasituationen (15 min) 
Skolebestyrelsen bedes drøfte, hvordan vi forholder os til afholdelse af julemarked mm. I 
forhold til forventet øget pres på lokal stillingtagen. 
Går vi med anbefalingerne som vejledende eller følger vi uden mulighed for dispensation? 



 
7. Tilbagemelding vedr. fællesmøde 26. januar. (30 min) 

Der er fremsendt mail fra de øvrige bestyrelser omkring temaer og indhold. Hvad tænker vi? 
Knudsø er vært, hvad betyder det – hvem planlægger og strukturerer drøftelserne? 
 
Temaerne er forældrerolle i overgangen, videndeling og evt. et oplæg. Bjarke og Jette 
inviterer de øvrige bestyrelsesformænd til møde og laver dagsorden 
 

8. Evaluering af to-lærerordning (5 min) Punktet udsættes, hvis der ikke er tid. 
Jette orienterer om fakta – hvor mange lektioner i hvilke klasser. Jette fortæller om 
evalueringsforløb. 

 
9. Kommende møde den 26/1 og 22/2  

            Regnskab og Budget  
            Forældretilfredshedsundersøgelse 

Valg af valgbestyrelse til valget af ny forældrebestyrelse 
Princip for åben skole 
Dobbeltbemanding, evaluering af indsatsen 

           Timefordelingsplan og struktur på skoledagen  
            Planlægning af årsmøde  

 
 


